

## PRAYERS

Mr. Caccia, seconded by Mr. MacFarlane, by leave of the House, introduced Bill C-425, An Act to establish the Canadian Solar Energy Institute, which was read the first time and ordered to be printed and ordered for a second reading at the next sitting of the House.

Mr. De Bané, seconded by Mr. Caccia, by leave of the House, introduced Bill C-426, An Act respecting the Electoral Boundaries Readjustment Act (Bonaventure—Îles-de-la-Madeleine) and (Matapédia—Matane), which was read the first time and ordered to be printed and ordered for a second reading at the next sitting of the House.

On motion of Mr. MacEachen, seconded by Mr. Faulkner, it was ordered,—That, notwithstanding any Standing Order, on Wednesday, March 15, 1978, being the final allotted day in the present supply period, at fifteen minutes before the ordinary time of adjournment, proceedings then in progress shall be interrupted and every question as may be necessary to dispose of any item or items of supplementary estimates, the restoration or reinstatement of any item in the supplementary estimates, or any opposed item in the supplementary estimates, and for the passage of any bill based thereon shall be put forthwith successively, without amendment or debate;

That, immediately thereafter, the questions on a motion to grant interim supply and for first reading of a bill based thereon shall be put forthwith successively, without amendment or debate; and

That, on Thursday, March 16, 1978, the business taken up shall be the second reading, consideration in committee of the whole, report stage and third reading of the bill based upon the motion for interim supply and that, at fifteen minutes before the ordinary time of adjournment on that day, proceedings then in progress shall be interrupted and every question necessary for the disposal of the said bill shall be put forthwith successively, without amendment or debate;

Provided that, on both the aforementioned days, the House shall not adjourn until all business referred to in this Order is disposed of.

The Order being read for the consideration of the report stage of Bill C-4, An Act to amend the Aeronautics Act, as reported (with amendments) from the Standing Committee on Transport and Communications;

Mr. Mazankowski, seconded by Mr. Baker (Grenville—Carleton), moved,—That Bill C-4, An Act to amend the Aeronautics Act, be amended in Clause 2 by adding immediately after line 9 at page 2 the following:

“(2) (a) All regulations made pursuant to this section are subject to negative resolution of the House of Commons.

## PRIÈRE

M. Caccia, appuyé par M. MacFarlane, dépose, avec la permission de la Chambre, le Bill C-425, Loi constituant l'Institut canadien de l'énergie solaire, qui est lu une première fois, l'impression en est ordonnée et la deuxième lecture en est fixée à la prochaine séance de la Chambre.

M. De Bané, appuyé par M. Caccia, dépose, avec la permission de la Chambre, le Bill C-426, Loi concernant la Loi sur la revision des limites des circonscriptions électorales (Bonaventure—Îles-de-la-Madeleine) et (Matapédia—Matane), qui est lu une première fois, l'impression en est ordonnée et la deuxième lecture en est fixée à la prochaine séance de la Chambre.

Sur motion de M. MacEachen, appuyé par M. Faulkner, il est ordonné,—Que nonobstant tout article du Règlement, le mercredi 15 mars 1978, qui est le dernier jour désigné de la période actuelle des subsides, quinze minutes avant l'heure habituelle d'ajournement, les délibérations alors en cours soient interrompues et que les questions nécessaires pour disposer d'un ou plusieurs postes des prévisions budgétaires supplémentaires, du rétablissement d'un poste des prévisions budgétaires supplémentaires, ou d'un poste des prévisions budgétaires supplémentaires qui fait l'objet d'une opposition, et pour l'adoption de tout bill y afférent soient mises aux voix, sur-le-champ et successivement, sans amendement ni débat;

Que, immédiatement après, les questions afférentes à une motion d'attribution de crédits provisoires et à la première lecture d'un bill y afférent soient mises aux voix, sur-le-champ et successivement, sans amendement ni débat; et

Que, le jeudi 16 mars 1978, la Chambre passe à la deuxième lecture, l'étude en Comité plénier, l'étape du rapport et la troisième lecture du bill fondé sur la motion d'attribution de crédits provisoires et que, quinze minutes avant l'heure habituelle d'ajournement ce jour-là, les délibérations alors en cours soient interrompues et que les questions nécessaires pour disposer dudit bill soient mises aux voix, sur-le-champ et successivement, sans amendement ni débat;

Etant entendu que, les deux jours ci-dessus indiqués, la Chambre n'ajournera qu'après avoir expédié toutes les affaires mentionnées au présent ordre.

Il est donné lecture de l'ordre relatif à l'étude à l'étape du rapport du Bill C-4, Loi modifiant la Loi sur l'aéronautique, rapporté avec des amendements par le Comité permanent des transports et des communications.

M. Mazankowski, appuyé par M. Baker (Grenville—Carleton), propose,—Qu'on modifie le Bill C-4, Loi modifiant la Loi sur l'aéronautique, à l'article 2, en y ajoutant, immédiatement après la ligne 10, page 2, ce qui suit:

“(2)a) Tous les règlements établis en application du présent article sont subordonnés à une résolution négative de la Chambre des communes.